
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

11/2016. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2016. május 3-ai rendkívüli 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Hermann Istvánné, Illeg Pál, Przygoczki Ferenc, Gyuga 

Mihály, bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Hartyáni László, Torma Lajos bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontjait.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte a bizottság tagjait 

szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

114/2016. (V.3.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2016. május 3-ai rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Játszóterek, játszóeszközök felújítása 

2. II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtár felújítása 

3. Köztéri bútorok kihelyezése 

4.  2016. évi járda korszerűsítések kivitelezésének ütemezése 

   

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javaslatot tett a napirendi pontok tárgyalási sorrendjére, először a „Játszóterek, 

játszóeszközök felújítása”, utána a „2016. évi járda korszerűsítések kivitelezésének ütemezése”, majd a 

„II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtár felújítása” és a „Köztéri bútorok kihelyezése” című előterjesztéseket 

tárgyalják.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a módosított 

napirendről.  

 

A bizottság a módosított napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

115/2016. (V.3.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2016. május 3-ai rendkívüli ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

1. Játszóterek, játszóeszközök felújítása 

2. 2016. évi járda korszerűsítések kivitelezésének ütemezése 

3. II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtár felújítása 

4. Köztéri bútorok kihelyezése 

  

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

1.       NAPIRENDI PONT:        Játszóterek, játszóeszközök felújítása 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy egy mozgáskorlátozottak számára is 

használható elemmel bővülne a Népek barátsága úti játszótér, egy fészekhintával egészülne ki, ami bruttó 

1353 E Ft-tal kerülne többe. 

 

Riezing Norbert a Varikont Kft. képviselője elmondta, hogy többre lett árajánlat kérve, de ott kevés a 

hely, a nagyobb játszóeszközök drágábbak voltak, ezért ezt a játszóeszközt választották, ezt épp el tudják 

helyezni a játszótéren. 

 

Torma Lajos bizottsági tag 16 óra 4 perckor megérkezett az ülésre, a bizottsági tagok száma 6 fő. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy nem minden játszóeszközt lehet 

mozgássérültek számára használni, ez kifejezetten olyan játszóeszköz. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy az 1353 E Ft csak azt a hintát tartalmazza-e. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy azt a hintát tartalmazza, az ahhoz tartozó 

ütéscsillapítót, és a telepítést. Olyan homokot kell alkalmazni ütés csillapító felületként, ami nem tömörödik. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy akármerre járt, az ütéscsillapító gumi mindenhol tönkre volt menve. 

Kérdése az volt, hogy erre más megoldást nem lehet-e találni. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy a gumilapos ütéscsillapító felület előrelépést 

jelentene. Az öntött gumi nagyon drága, a homok sem olcsó megoldás. A másik megoldás a fakéreg lenne.  

Erre 5 M Ft + Áfa összeget kell hozzátenni, egyeztették is a Pénzügyi Osztállyal. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy a múltkori ülésen felvetette, hogy a Rosenberg úti 

játszótéren kérték, hogy a két ülőlapos hintából az egyiket ki kéne cserélni bölcső ülőkére. 

 

Riezing Norbert elmondta, hogy nem lehet, nem szabványszerű, nem engedélyezik. Egy hintaállványon 

csak egyféle hinta lehet. 

 

Illeg Pál bizottsági tag kérdése az volt, miből készül a játszóeszköz. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, fából van, fém csatlakozókkal. 

 

Riezing Norbert elmondta, hogy erősebb, ellenállóbb, időállóbb lesz. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, lényeges, hogy ne száradjon, ne legye rajta 

repedés, mert a minősítésnél nem fogják elfogadni, jó minőségű fából kell készülnie. 
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Riezing Norbert elmondta, hogy a rugós játszóeszközök jó minőségek, azok használhatók, Környén egy 

másik típusú játszóeszközt tettek ki, azoknak két év után már kezdett leromlani az állapota.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy vasvázasok szóba jöhetnek-e. 

 

Riezing Norbert elmondta, sok eszközt próbálnak vasvázasra cserélni, mert a favázas eszközöket több 

helyen megrongálták. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy a Petőfi udvar 3/a., 3/b. helyén készült egy 

kombinált játszóeszköz, azokat az eszközöket is megrongálták. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ezt az összeget rá kell fordítani a játszóterekre. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, ezek a játszóeszközök egy folyamatos javítást, 

karbantartást igényelnek.  

 

Németh Gábor alpolgármester kérdése az volt, hogy más eszközök lesznek-e. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy két nagyobb eszköz lesz benne, a Táncsics 

M. úton lesz egy forgó eszköz, és lesz egy nagyobb elem, egy kötélpálya. A többinél hinták, rugós játékok 

lesznek. 

 

Riezing Norbert elmondta, hogy cserélni kell a régieket. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a tűzcsap csonkkal, ami a homokozóban van, azzal mi 

lesz. Azzal kapcsolatban egyeztetni kéne. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy továbbgondolják.  

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy ez az összes játszótér-e. 

 

Riezing Norbert elmondta, hogy ahol nem kell cserélni, azok a játszóterek nem szerepelnek a táblázatban. A 

Varikont Kft. a játszótéri eszközöket hetente ellenőrzi. Négyévente szabvány ellenőr nézi át ezeket a 

játszóeszközöket. 

 

Illeg Pál bizottsági tag kérdése az volt, a játszóterek zárhatósága működik-e. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, igen, az Alhambra Kft. nyitja-zárja, ez a módszer bevált, az 

éjszakai rongálás jelentősen kisebb mértékű, gyakorlatilag megszűnt.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

116/2016. (V.3.) VFKB határozata 

Játszóterek, játszóeszközök felújításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja a játszóterek, játszóeszközök előterjesztés szerinti felújítását. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

2.       NAPIRENDI PONT:     2016. évi járda korszerűsítések kivitelezésének ütemezése 
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Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az előző bizottsági ülésen a Varikont Kft. által 2015. évi koncepció 

terv alapján végeztek egy felmérést. Az előző ülésen az első körbe bekerült szakaszokat priorizálták. 

Most megkapták ennek a forintosított elemeit, illetve azt, hogy milyen határidővel fognak a fejlesztések 

megvalósulni. 5 kategóriába lett sorolva, ennek megfelelően készült el a táblázat. 

 

Dancs Károly a Varikont Kft. műszaki vezetője elmondta, hogy 5 ütem van, az iskolakezdésig van 4 

hónap, ezt az 5 ütemet három hetes intervallumokra osztották fel, az iskolakezdésig próbálják befejezni a 

munkálatokat. Az előkészítést a saját fizikai állományával próbálják megoldani.  

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy ezzel kapcsolatban volt-e pénzügyi egyeztetés. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy még nem volt, bruttó 60 M Ft összegre lesz szükség. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy van rá lehetőség a tartalék terhére.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy ezek a költségszámítások nagy becslésekkel történtek. 

 

Dancs Károly elmondta, hogy maximum 20 % differencia lehet. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az első ütemnél a Kossuth L. úti beruházás 8 M Ft-ba kerül, július elejére 

látható lesz a költségek alakulása. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy akkor indítsák el az első ütemet plusz forrás igénylésével, 

ami a költségvetés módosításában fog megjelenni, a szöveges rész kiegészítésével. Ha az átcsoportosítást 

meg tudják tenni, az első ütemet az takarni fogja, amire részletesebb árajánlatot kérnek majd. 

 

Dancs Károly elmondta, mindenhol a gazdaságosabb megoldást tervezték be.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a Dózsa György utcán sok közmű aknát szintbe kell emelni. 

Nem lehet tudni, az érintett közműkezelők mit szólnak ehhez. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az ütemezés első ütemét jóváhagyják, az első ütem után néznének egy 

szaldót, és annak megfelelően vinnék tovább a többit. 

 

Dancs Károly elmondta, hogy most pontosítják és adnak egy részletes számítást egységárakkal, 

megállapodnak, és az önkormányzat megrendeli, mint vállalkozási tevékenységet. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a tájékoztatót fogadják el, az első ütemet indítsák el, az első ütem 

végén nézzék meg, hogy a szerződött költségnek mennyire tudtak megfelelni. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

117/2016. (V.3.) VFKB határozata 

a 2016. évi járda korszerűsítések kivitelezésének ütemezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága: 

1. Elfogadja a 2016. évi járda korszerűsítések kivitelezésének ütemezéséről szóló tájékoztatót. 

2. Javasolja, hogy az első ütemet indítsák el, és az első ütem végén nézzék meg, hogy a szerződött 

költségnek mennyire tudtak megfelelni. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Dr. Molnár Miléna aljegyző 16 óra 41 perckor elhagyta az ülést. 

 

Dancs Károly és Riezing Norbert 16 óra 42 perckor elhagyta az ülést. 

 

3.       NAPIRENDI PONT:  II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtár felújítása 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy Óváriné Szeglet Erzsébet állította össze a műszaki tartalmat. 

A közbeszerzési munkacsoport ülésén elhangzottaktól eltérően a külső munkálatokat leválasztották, itt csak a 

belső felújítási, beruházási illetve karbantartási jellegű munkálatok vannak. Az első ötlet az volt, hogy a 

karbantartási munkákat a beruházás jellegű munkákról le lehetne választani, és azt a hivatal karbantartó 

részlegével lehetne megcsinálni. Arra jutottak, ha erre a beruházás jellegű munkálatokra kivitelezőt 

választanak, a hivatal karbantartó részlege nem fog tudni abban az ütemezésben dolgozni, ahogy az 

megfelelő lenne, innen kezdve egy csomagként kezelik. Az árakat tapasztalati árak alapján állapították meg, 

illetve Szöllősi Péter is adott a kérelemben egységárakat. Ami probléma volt, az a WC műszaki tartalom 

kibontása, ez fel lett mérve, részletesen megjelenik mindkét egységnél. Így jutottak el odáig, hogy kb. 5,5 

MFt bruttó bekerülési költséggel kalkuláltak, mely árakért nem vállalnak felelősséget. A költségvetési sora 

ennek a felújításnak 10 M Ft + Áfa.  

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy a burkolatoknál meghatározták, milyen kopás 

állóságú, milyen méretű legyen, mindenki arra fog ajánlatot adni. A meglévő ablakokhoz kell az újakat 

igazítani. Az ajtók benn maradtak, azokat csak fel kell újítani. A Falu Hagyományőrző Egyesület elmondta, 

hogy nem szeretnék megtartani az Alkotmány út felőli részen a növényzetet. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a kivitelezési ajánlatkérésekhez ezt a táblázatot kívánják 

kiküldeni, ettől kezdve nem lesz eltérő műszaki tartalom a várható ajánlatok között. 

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy a belső udvarral mit fognak csinálni. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy az külső beruházásnak számít, az idén ez is rendeződhet. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

118/2016. (V.3.) VFKB határozata 

a II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtár felújításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja a II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtár felújítását. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta a Klubkönyvtár előtti tér rendezésére vonatkozó javaslatát. Igény 

volt rá, hogy a járdát építsék meg az evangélikus templomig. Javaslata, hogy a járdát az Alkotmány úttól 

lefelé nem az árok vonalában kéne vinni, hanem az árok épület felőli oldalán abban a vonalban elmehetne a 

templomig a járda vonala, ez egy komolyabb beavatkozást igényel, főleg a nagyátmérőjű csapadékvíz 

elvezetők miatt is. 

 

Illeg Pál bizottsági tag elmondta, hogy a nagyátmérőjű csapadékvíz elvezető elmegy a patakig. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy nem lehet tudni, hogy merre fordul a föld alatt az elvezető, 

és nincs tisztítóakna sem rajta. Fel kívánják méretni. 
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4.       NAPIRENDI PONT:     Köztéri bútorok kihelyezése 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, a felhívásra elég kevés képviselőtől kaptak 

visszajelzést. Amit küldtek javaslatokat, azok a táblázatban benne vannak. Az előirányzat 3810 E Ft, 

ebből 764 E Ft-ot lekötöttek, a II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtár elé rendeltek 7 db padot, 5 db 

hulladékgyűjtőt, 2 db kerékpártartót. Javasolta, hogy a 3 M Ft-ot mindenképpen el kell költeni, a 

képviselők által és az óvoda által kért 8 db padot az intézmények elé helyezzék el. Ezután lehet azt, ami 

még belefér a költségvetésbe, de inkább hulladék gyűjtőből vegyenek többet.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy a padok karbantartásával is foglalkozni kell, legalább 

kétévente rendbe kell tenni, ezt a gyártó is előírja.  

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a képviselők által kért igényeket elégítsék ki, illetve a költségvetésben 

rendelkezésre álló keretnek megfelelően a Varikont Kft. által javasoltakat ütemezetten végezzék el. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

119/2016. (V.3.) VFKB határozata 

köztéri bútorok kihelyezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadja: 

1. A képviselők által kért köztéri bútorok kihelyezését. 

2. A költségvetésben rendelkezésre álló keretnek megfelelően a Varikont Kft. által javasoltakat 

ütemezetten végzik el. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag 17 órakor elhagyta az ülést, a bizottsági tagok száma 5 fő. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy tudatos-e, hogy más színű padok lesznek. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, tudatos volt. Városrészenként más-más színezést kapnak a 

padok. 

 

Sólyom Jöran elnök kérése az volt, ahol padokat helyeznek ki, azoknak az alja legyen leburkolva, mert a 

padok köré sok hulladék gyűlik, és így könnyebb lenne tisztán tartani. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy egy városi lombszívót a város beszerezhetne. 

 

Illeg Pál bizottsági tag elmondta, hogy a Majki út 23-25. között is igény van pad kihelyezésére, a járda 

felőli oldalon. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy volt egy egyeztetés, aminek az volt az eredménye, hogy a Népek 

barátsága úton a várható technológia miatt meg fognak hívni legalább két-három kivitelezőt, akik szakmai 

állásfoglalást adnak a megvalósítás lehetőségeiről. Kérdése az volt, ezzel kapcsolatban hol állnak. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hétfőn volt egy bejárás a tervezővel, a polgármester úrral és az 

egyik lehetséges kivitelezővel. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a polgármester úr csak olyan tervdokumentációt hajlandó 

elfogadni, ami azt tartalmazza, hogy a meglévő burkolatra történő ráépítés és kiselemes bontható burkolat 



7 

 

kialakítása lesz, és azokon a helyeken, ahol a tervező pályaszerkezet cserét ír elő. Azokon a területeken ezzel 

a módszerrel a meglévő burkolat kicserélése és új pályaszerkezettel térkő burkolatos út építése. A meglévő 

járdák felújítása 12 cm pályaszerkezet emelkedéssel, ráépítéssel, kerti szegélyépítéssel valósul meg Az 

Április utcában csak az aszfaltozás maradhat, abban az esetben, ha a meglévő pályaszerkezetet meg kívánják 

hagyni, kb. 30 x 2 m sávot át kell építeni. A járda az épület felőli oldalon megtartásra lesz javasolt. Az 

Április utcában a további parkoló építési igény a belső tér parkolóvá történő átalakítása. Ezzel kapcsolatban 

jött egy közműkezelői nyilatkozat az E.on-tól, ami leírta, hogy védőcsőbe kell mindent helyezni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Posta mögötti trafónál, ha akkor kötelezik az E.on Zrt.-t, 

hogy a trafót cseréljék ki, korrektebbül lehetett volna tárgyalni. Itt is többre mennének, ha egy ilyen szintű 

tárgyalás lenne. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a projekt kapcsán úgy tűnik, mintha semelyik felső szintű vezetővel nem 

tárgyaltak volna. Amit akkor ígéretben megkaptak a vezetőktől, mintha nem is beszéltek volna róla. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy tavaly ősz óta folytak a tárgyalások. Elmondták, hogy idén 

mit szeretne az önkormányzat. Elhangzott, hogy figyelembe veszik, ahhoz képest egész más 

közműnyilatkozatot írtak.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a helyszíni egyeztetésen azt ígérte az E.on Zrt., hogy küld 

egy teljes körű nyomvonal bemérési jegyzőkönyvet, ami alapján a tervező tudni fogja, hol lehet kábelekre 

számítani, ehhez képest egy egészen más nyilatkozatot küldött meg. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy az ÉDV Zrt-vel is lefolytattak egyeztetéseket, hogy hol 

milyen cserére lenne szükség, a Posta mögötti részen meg is csinálták a bekötéseket. Megküldték a többi 

tervet is egyeztetésre, és arra is jött egy közműnyilatkozat, amiben az szerepel, hogy több tömbház ivóvíz 

bekötésének cseréje, tűzi víz rendszer kiváltása, parkoló alatt húzódó vezeték kiváltása a beruházás terhére, 

miközben van egy együttműködési megállapodás a Vízművel a szennyvíz tekintetében.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy hiába volt egyeztetés, ígéret, most ugyanaz történik ennél a 

beruházásnál is.  

 

Torma Lajos bizottsági tag 17 óra 25 perckor elhagyta az ülést, a bizottsági tagok száma 4 fő. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ha polgármester úr igényeket fogalmaz meg, jöjjön el a 

bizottsághoz, és tárgyalják meg. Előző időszakban beleszaladtak abba, hogy nem lettek a bizottsági tervek 

egyeztetve a később jövő igényekkel, hiba volt, hogy nem történt meg az utólagos visszaegyeztetés. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, komolyan gondolja, hogy legalább még kettő potenciális kivitelező 

jelentkezését várja. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a múltkori közbeszerzési ülésen örömmel vette, hogy több pályázó 

is megjelent. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 17 óra 30 perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 


